

Notice n° 2004 – 0142, June 4th, 2004 / du 4 juin 2004

*LCH.Clearnet SA publishes below a Notice relating to the Settlement Price of Financial Instruments traded on markets operated by several Market Undertakings pursuant to Chapter 1 of Title I of the Clearing Rule Book.*

*LCH.Clearnet SA publie ci-après un Avis relatif au Cours de Compensation des Instruments Financiers négociés sur un marché opéré par différentes Entreprises de Marché, conformément au Chapitre 1 du Titre I des Règles de la Compensation*

The most liquid market used to determine the Settlement Price of Securities part of the AEX and AMX Dutch indices shall be the one of the market operated by Euronext Amsterdam N.V., whatever the origin of the Transaction.

---

Le marché le plus liquide pour retenir le Cours de Compensation des Valeurs Mobilières composant l'indice AEX et AMX est le marché géré par Euronext Amsterdam N.V., quelle que soit l'origine de la Transaction.